
Onsdag d. 06.12.23 

Bestyrelsesmøde i HF Søvang  
Tilstedeværende: Matilde 99, Ahmed 78, Klaus 4, Lisbeth 17, Anne 19 (referent)  
Dato på næste bestyrelsesmøde: 03.01.24 

 
Siden sidst (40 min) 
Skraldet er stadig ikke blevet fjernet. Lisbeth har haft fat i Kredsløb. Hun vil gerne tage 
kontakt igen.  

- Der er kommet en del kommentarer til den nye skiltning i Søvang både på 
generalforsamlingen og efterfølgende. Skiltegruppen vil arbejde videre. Vi forventer 
først, at skiltene bliver sat op til foråret.  

- Bestyrelsen takker for et super fint julemarked med fantastisk stemning. 
Æbleskivesalget gav desuden et rigtigt fint overskud.  

- Bestyrelsesmøderne starter for fremtiden kl. 19. 
 
Tanker ift. generalforsamlingen (25 min)  

- Tak for en rigtig god generalforsamling! 
- I fremtiden skal vi tage valg til udvalgsposter først på generalforsamlingen, så der er 

så mange fremmødte til stede som muligt.  
- Tak til Thomas for et rigtig godt referat. Vi sender referatet ud snarest.  
- Omkring udlejning vil Ahmed og Jesper tage en snak med de rette efter jul.  

 
Kloakering (15 min)  

- Vi har modtaget en mail fra kommunen om, at flere haver herude ikke har fået 
klarmeldt deres kloakering. Matilde og Nymann undersøger problemet nærmere.  

 
Æblehaven og byggeri på Arla-grunden (45 min) 

- Nymann har i dag talt med en sagsbehandler i kommunen om Æblehaven.  
- Æblehaven diskuteres på det højeste politiske plan i kommunen, da der er mange 

interesser i området omkring Søvang.  
- Sagsbehandleren siger, at de kun har modtaget én klage (klagen fra Lisbeth og 

Thorkild). Klagerne er muligvis ikke sendt de rigtige steder hen. Det vil Nymann 
undersøge nærmere og sørge for de modtager klagen. (er sendt) 

- Sebastian Kromann vil gerne have en forlængelse af sin tilladelse. Den vil komme i 
høring hos os. Vi har rykket for dokumentation for hvilken tilladelse, der ønskes 
forlænget. Når vi modtager den sendes det ud til alle i Søvang.  

- Sagsbehandleren giver under samtalen udtryk for, at Æblehaven ikke vil blive et 
eventsted.  

- Nymann vil gerne stå for at skrive udkast til en klage, der skal sendes på vegne af hele 
Søvang (besluttet på generalforsamling 16 november). Christina spørges om hun vil 
hjælpe med klagen. Kommunen har sat en deadline for klager til den 18 december. Vi 
har bedt om en forlængelse, da vi ikke har modtaget hvilken tilladelse der ønskes 
forlænget.  

- Sagsbehandleren vil efterfølgende behandle klagerne og det er først realistisk efter 
nytår.  

- Der er blevet fældet træer over en strækning på 30 meter på Arla-grunden. Nymann 
har kontaktet kommunen. Kommunen har rettet henvendelse til bygherren, da man 
ikke må fælde træer på området. Bygherren har sagt, at der var tale om træer, der var 
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blevet beskadiget i stormen og til fare for andre. Der ville ikke blive fældet yderligere. 
Hvis der sker mere skal vi straks rapportere det.  
 

Overblik over terræn og vand i Søvang  
Vi vil få en konsulent ud at kigge på det, når sneen er smeltet.  
 

 

 


